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Dank je wel

l lVan |
Datum dinsdag 14 juli 2020 om 10 58

Aan

Onderwerp RE Digitale uitwisseling Covid 19 patienten

10 2e 10 2e |@minvws nl

IH @amsterdamumc nl10 {2e 10 2e

Hi 10 2e

Ik zou de vraag even terugleggen en willen weten met wie binnen VWS dan is gesproken Waar en door wie is besloten dat er

een plan van aanpak moet komen Het kar^es^ioor maar als je namen hebt dan kun je ws ook inschatten of jouw rol hier van

belang is of niet En anders desnoods bij^^^if^^Jtoetsen Mocht je er niet uit komen trek dan nog even aan de bel dan zoek

ik dit verder voor je uit

1 10 2b 10X26 @amsterdamumc nlVan

Verzonden dinsdag 14 juli 2020 10 10

Aan

Onderwerp FW Digitale uitwisseling Covid 19 patienten

10 2e 10 I2e |@minvws nl

Deze bedoel ik

Weet jij hiervan Heb je tips wat je handig vindt inzake voordat de NFU een haalbaarheidsondezoek en plan van aanpak etc etc

begint vraag is of zij daar over gaan

Van |
Datum maandag 13 juli 2020 om 12 21

Aan
11

lpnfu nl PNFU nl10 2e 10 2e

IH 10 2e |pamsterdamumc nl 10 2e

l g minvws nl

l 5 insiehts zorg nl

Onderwerp Digitale uitwisseling Covid 19 patienten

10 2e i 10 2eCC

Beste 10 2e

Op verzoek van de NFU zijn we vanuit Registratie aan de bron aan het onderzoeken of we een versnelling in de digitale uitwisseling
van patientgegevens kunnen realiseren Tot nu toe hapert het nog om vooral technische redenen maar soms ook bestuurlijke om

dit daadwerkelijk voor elkaar te krijgen De Covid 19 patienten en het vooruitzicht dat in het najaar mogelijk weer een opleving van

het virus kan geven en dat dus haast geboden is biedt een mogelijkheid om versnelling te realiseren Het gaat daarbij om de

overdracht van de patientgegevens tussen zorgverleners als een patient van het ene naar het andere ziekenhuis wordt

overgedragen waar nu tijdelijk het Philipsportaal zich ook op richt

We werken nu aan een haalbaarheidsonderzoek en een plan van aanpak Dat moeteind deze maand afzijn En dat gaat ook lukken

en wij denken dat we naar een scenario kunnen gaan waar we de digitale uitwisseling daadwerkelijk voor elkaar kunnen krijgen
Met diverse mensen bij VWS heb ik hier al wel over gesproken maar wij willen jullie als CMIO’s van VWS hier ook goed bij
betrekken Is het een idee om hier op korte termijn een video overleg over te organiseren Dan nemen we jullie even goed mee in

de wijze waarop we dit willen inrichten

Met vriendelijke groet

10 2e

10 2e
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